
 

GroenLinks Utrecht  

Algemene Ledenvergadering  
 

AGENDA 30 mei 2018   
Locatie: de Kargadoor 
 

Afwezig: Janneke van der Heijden, Mark Imandt, Harm Bult, Heleen de Boer, Hugo 
van Halder, Hilde Koster, Thijs Weistra, Bas Roufs 

 
DEEL A: Onze afdeling 

01. Opening en vaststellen agenda 

De vergadering wordt geopend door Esther Kersten en de agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 

02. Vaststellen notulen ALV 31 januari 2018 (bijlage 1) 

Opmerking van Emma: Papieren nieuwsbrief was vorige keer wel besproken, 
maar staat niet in de notulen. Dat wordt gecorrigeerd. 

03. Mededelingen & oproepen  
 

De oproep wordt gedaan of er bezwaar is voor publicatie van foto’s gemaakt 
tijdens deze ALV. Er wordt geen bezwaar door een aanwezige aangegeven. 
Deze oproep zal voortaan bij iedere ALV plaatsvinden. (Actie Secretaris). 
 
Er worden diverse oproepen voor activiteiten gedaan. Voor een actueel 
overzicht kan je terecht op https://utrecht.groenlinks.nl/agenda 

 
04. Vaststelling jaarrekening en kascommissie 2018 (bijlage 2a en 2b)  
 

De penningmeester geeft tekst en uitleg over de jaarrekening. 
 

Vragen: Hoe ga je om met de overschotten? 
Antwoord: Dat geven we uit volgens de begroting 2018. 

 
Kascommissie Sietske, Hans en Fred: Eigenlijk waren we als 
kascontrolecommissie een hele tevreden commissie. Hoe het er nu uitziet 
was het echt heel mooi. We zijn heel blij hoe de penningmeester zijn werk 
heeft gedaan. Als afdeling heb je te maken met onzekerheid en hij heeft 
telkens genoeg ruimte gegeven om dingen te kunnen doen of aan te bieden. 
We hebben een aantal aanbevelingen. We bespreken nu het verslag van 
2017 terwijl we het plan van 2018 al in januari hebben besproken. Het zou 
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wenselijk zijn om dat beter aan elkaar te verbinden. Dit gaat Dirk proberen 
om alvast een eerste plan te maken. 
Kascontrolecommissie: We vinden het slim dat daar continuïteit in zit. Maak 
een schema van aftreden dat er telkens 1 iemand aftreed. 
Toen we de kascontrole deden stond zijn huis vol met dozen. Hij is namelijk 
naar Amsterdam verhuisd. Hoe gaat dat nou? Lukt het als penningmeester 
om op afstand in het bestuur te zitten. Stel nou dat dat niet lukt, dan moeten 
we zorgen dat het hele proces van vastleggen goed blijft gaan. Als een 
nieuwe  penningmeester dat allemaal niet goed beheerst, dan is er wellicht 
professionele ondersteuning nodig. 
 
Vraag uit de zaal: Is er ook gecontroleerd op doelmatigheid. Fred: Ja, dat 
hebben we gedaan. 
 
Sietske, Fred en Hans worden bedankt voor hun bijdrage. 

 
Besluit: De jaarrekening is door de ALV goedgekeurd. 

 
05. Evaluatie campagne door de campagneleiders 
 

Melody, één van de campagneleiders geeft een kort verslag van de 
campagne. Ook de groeten van Huib.  
 
Er was een gat bijgekomen en met spoed campagneleiders gezocht. We 
kenden elkaar niet, maar we bleken een gouden duo. Samenwerking was 
goed en het was gewoon fantastisch. 
De eerste twee weken zijn we flink aan de slag gegaan. Wat is er, wat moet 
er bij, wie is er? Daar probeerden we in die korte tijd antwoord op te geven. 
Daarna zijn we eigenlijk echt als een speer doorgegaan. Het was echt een 
campagne om mee te knallen. De algemene ambitie was heel hoog en dat 
had dus van iedereen een investering nodig om onze doelen te halen. 
Campagneteam, Huis-aan-Huis en digitale campagne (dus veel social 
media); in de echte en digitale wereld deden we alles wat landelijk heeft 
gevraagd: positief optimisme en leiderschap noem ik hierbij als voorbeeld. 
Het moest alles heel strak organiseert worden. 
 
Een aantal verbeterpunten zijn nu te benoemen:  

● Eerder beginnen met het starten van de campagne 
● Vrijwilligerswerving ging moeizaam. 

 
Verdere cijfers: 

● We hadden verschillende teams: flyeruitdelers, bellers, posterplakkers 
en materiaalcoördinatoren. Bind me niet vast aan de exacte getallen, 
dat volgt in november, maar we hadden ongeveer 200 vrijwilligers. 
Deze vrijwilligers hebben bij 13.000 deuren aangebeld, 3100 

 



 

gesprekken aan de deur gehad, uitvoering gegeven aan 71 
ingeplande acties. 20 acties zijn niet doorgegaan. 

● Social Media: 1 video was 40.000 keer bekeken. Het landelijke 
wethoudersfilmpje was 150.000 keer bekeken. 

 
06. Verantwoording wethouderscommissie 
 

Frits Lintmeijer spreekt namens de wethouderscommissie: 2022 klinkt 
ontzettend ver weg. Als we dat volhouden hebben we de afgelopen 16 jaar 
15 jaar in het college gezeten. Vorig jaar rond deze tijd waren we al 
begonnen. Daardoor konden we een ruim aanbod selecteren. Twee 
wethouders gooiden roet in het eten omdat ze zeiden dat ze gewoon wilden 
blijven. De samenstelling van de wethouderscommissie was: Esther Kersten, 
Merijn Bouwmeester, Heleen de Boer en Frits Lintmeijer. Op een 
herfstmiddag zaten we bij elkaar: Stel je voor dat we een mooie 
verkiezingsuitslag hebben en dat we drie wethouders mogen leveren. 
Daarom zijn we toch verder gegaan om een derde wethouder te zoeken.  
In een vroeg stadium hebben we mensen opgespoord en informele 
gesprekken gevoerd. Ook met GroenLinks-landelijk zodat misschien andere 
afdelingen onze kandidaten kunnen gebruiken. Het lukt ons nog steeds heel 
slecht om voldoende diversiteit te krijgen. Ik ben ontzettend blij met twee 
vrouwen, maar het is wel gek dat je daar blij om moet zijn. Cultureel 
diversiteit is wel echt een ding waar we ons op moeten aanspreken. Ons 
speurwerk is daarmee dus niet goed genoeg geweest.  
Vraag van Fiona: Waren er geen kandidaten vanuit een culturele diversiteit of 
waren ze niet goed genoeg? 
Antwoord van Frits: Eigenlijk waren er nauwelijks kandidaten. 
 
Vraag van Tjark: Hebben jullie ook buiten de grenzen van de gemeente 
Utrecht gekeken. 
Antwoord: Ja, de kandidaten zijn van heinde en verre gekomen. We hebben 
zelf kandidaten benaderd, ook buiten utrecht. En ook met GroenLinks 
Landelijk hebben we contact gehad. 
 
Vraag: Kan de commissie zelf wat diverser? 
Frits: Dat is een goede aanbeveling voor de volgende keer. 
 
Vraag: Was er een opdracht? 
Antwoord: Ja, die was in een eerdere ALV vastgesteld. We hebben niet in de 
media gepubliceerd dat we zochten, maar wel via de ALV en via de website.  
We hadden uiteindelijk veel goede kandidaten. Dat heeft geleid tot een 
meervoudige aanbeveling aan de (toen nog toekomstige) fractie. Voor de 
zittende kandidaten hebben we geen tegenkandidaten gepresenteerd. Dat is 
door de fractie overgenomen. Voor de derde kandidaat hebben we twee 
hoge kandidaten aan de fractie kunnen voorstellen, en nog één of twee 

 



 

kandidaten voor een hele specifieke portefeuille. De uitkomst is uiteraard 
bekend en onze derde wethouderskandidaat is Linda Voortman geworden.  
 
Vraag: Kregen de zittende wethouders automatisch voorrang?  
Antwoord: Nee, de zittende wethouders zijn beoordeeld en moesten ook een 
uitgebreide 360-graden feedback (laten) invullen. Daardoor was voor de 
zittende kandidaten de procedure zelfs strenger. 
 
Vraag van Tjark: In een voor mij verrassend vroeg stadium kwamen de twee 
vaste kandidaten naar voren. In hoeverre was dat lastig voor de 
portefeuilleverdeling? 
Antwoord: Dat was niet heel lastig en ze hadden ook een generalistische 
scope. Het waren generalisten met een aanvullend specifiek profiel. 
Vraag: Was deskundigheid dan geen criterium? 
Antwoord: tIk reageerde specifiek op de vraag over de portefeuille. Uiteraard 
is ook op kundigheid gecontroleerd, zowel politieke deskundigheid als 
inhoudelijke deskundigheid. 

 
07. Samenstelling bestuur (bijlage 3) 
 
De telcommissie is vastgesteld en bestaat uit Lisanne, Fred en Emma. 
 

a. Benoeming Marc Torkler als algemeen bestuurslid portefeuille 
Communicatie 

Marc stelt zich kort voor. 
 

Vraag: Waarom direct in het bestuur? 
Antwoord van Marc: Ik heb bestuurlijke ervaring en ik denk dat ik daar een 

toegevoegde waarde kan bieden.  
 

Vraag van Fiona: Wat zijn de eerste dingen die je gaat doen op 
communicatiegebied. 

Antwoord van Marc: Ik ben uiteraard al bezig en ik ga vooral mensen leren 
kennen. Alles lijkt ook een prioriteit. 

 
Marc Torkler wordt verkozen als algemeen bestuurslid met 41 stemmen voor 

en 3 stemmen tegen. 
 

b. Benoeming Laurens Nuijten als algemeen bestuurslid portefouille 
Ledenrelaties 

 
Laurens Nuijten wordt verkozen als algemeen bestuurslid met 42 stemmen 
voor en 2 stemmen tegen. 

 
c. Afscheid Christian. 

 



 

Esther geeft een kort afscheidswoord: Twee jaar geleden kwam je in het 
bestuur. Eerst met portefeuille campagne en toen Rachel vicevoorzitter werd 
nam je de portefeuille werkgroepen van haar over. Je ging met alle 
werkgroepen in gesprek en enthousiasmeerde veel leden. Je was erg 
gastvrij. Je bent met heel veel leuke nieuwe dingen bezig. Ik hoop je nog 
veel bij bijeenkomsten en activiteiten te zien. Je hebt twee jaar hard voor ons 
gewerkt. Ontzettend bedankt! 

 
d. Tijdschema aftreden bestuursleden 

Het tijdschema was al bijlage toegevoegd maar is verder niet besproken. 
 
08. Aanpassing afdelingsreglement (bijlage 4) 
 

Er zijn twee amendementen ingediend. Het voorstel van het bestuur is 
aangenomen, inclusief de twee amendementen. De meest actuele versie 
kan altijd worden geraadpleegd via de link aan de rechterzijde op de 
pagina https://utrecht.groenlinks.nl/afdeling. Daar staat nu ook de 
gewijzigde versie uit mei 2018.  

 
09. Afsluiten bestuurlijk gedeelte 

a. Rondvraag 
Tjark: Graag wil ik aan alle aanwezigen in overweging meegeven zich 

kandidaat te stellen voor het algemeen bestuur voor het waterschap in je 
woonplaats. Dat kan voor de partij “Water Natuurlijk” waar veel 
GroenLinkser zich in zullen herkennen.  

 
b. Sluiting vergadering  

 
——————————————————————————————- 
 
DEEL B: Onze politiek 
 
Peter van Corler verteld namens de fractie waar zij momenteel mee bezig zijn. 
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